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Τις εργασίες της ημερίδας παρακολούθησαν εκπρόσωποι των εταιριών του κλάδου, εκ-
πρόσωποι της Επιθεώρησης Μεταλλείων Βορείου Ελλάδος, καθώς και άλλων φορέων του 
Δημοσίου, πολλοί γεωλόγοι του ΙΓΜΕ Θεσσαλονίκης και άλλων περιφερειακών μονάδων 
του, καθηγητές και πολλοί φοιτητές του τμήματος Γεωλογίας του Α.Π.Θ. 

Εκ μέρους του Νομάρχη Θεσσαλονίκης χαιρετισμό απεύθυνε ο νομαρχιακός σύμβουλος κ. 
Βάνης. Επίσης, χαιρετισμό απεύθυνε ο αντινομάρχης Καβάλας κ. Παπαδόπουλος. 

Στη συνέχεια, ο Υφυπουργός Ανάπτυξης κ. Σταύρος Καλαφάτης μίλησε για τη συμβολή 
του ΥΠ.ΑΝ. στη στήριξη του κλάδου της μαρμαροβιομηχανίας. «Η πολιτεία, αρωγός στις 
προσπάθειες για την ανάπτυξη του κλάδου του μαρμάρου, προωθεί τις διαδικασίες για 
ένα σύγχρονο και αναπτυξιακό νομοθετικό πλαίσιο των λατομείων μαρμάρων και αδρα-
νών υλικών, καθώς και των βιομηχανικών ορυκτών», τόνισε ιδιαίτερα. Επίσης, δήλωσε 
πως πρόσφατα υπέγραψε την ανάθεση της δημιουργίας ολοκληρωμένου πληροφοριακού συ-
στήματος λατομικών και μεταλλευτικών χώρων με στόχο την άμεση πληροφόρηση για τις 
μεταλλευτικές και λατομικές δραστηριότητες, την αποδοτικότερη εποπτεία αυτών των μονά-
δων, την άμεση πρόσβαση στη σχετική νομοθεσία και την αμφίδρομη επικοινωνία των επι-
χειρήσεων με τις υπηρεσίες του υπουργείου. 

Ο Γεν. Γραμματέας της Ομοσπονδίας Σωματείων Μαρμάρου Ελλάδος κ. Αθανάσιος Γα-
λάνης και ο Γεν. Γραμματέας του Συνδέσμου Επιχειρήσεων Μαρμάρου Μακεδονίας - Θρά-
κης κ. Νικηφόρος Σκαρής, παρουσίασαν τα κύρια προβλήματα του κλάδου της μαρμαροβιο-
μηχανίας, παρόντος του υφυπουργού κ. Σ. Καλαφάτη. 

Την έναρξη των εργασιών της ημερίδας κήρυξε ο Γεν. Διευθυντής του ΙΓΜΕ, Καθηγητής 
του Α.Π.Θ. κ. Ανδρέας Γεωργακόπουλος. 

Ο Δ/ντής κοιτασματολογίας του ΙΓΜΕ Δρ. Κοιτασματολόγος κ. Δ. Μπίτζιος παρουσίασε 
το περιεχόμενο του έργου και τα οφέλη που θα προκύψουν για την ανάπτυξη της λατομικής 
δραστηριότητας. Επιπλέον, αναφέρθηκε και στη δημιουργία τράπεζας δεδομένων χαρακτηρι-
στικών αδρανών υλικών στο ΙΓΜΕ. 

Ο Δρ. Γεωλόγος κ. Ι. Χατζηπαναγής παρουσίασε τα αποτελέσματα της μελέτης των μαρ-
μαροφόρων περιοχών Φαλακρού, Βερμίου, Τισσαίου και Αργολίδος. 

Ο γεωλόγος – πετρογράφος κ. Χ. Παπατρέχας αναφέρθηκε στο χρωματισμό των διακο-
σμητικών πετρωμάτων ως αισθητικό κριτήριο επιλογής. 

Η κ. Φ. Χαλκιοπούλου, Μηχ. Μεταλλείων – Μεταλλουργός μίλησε για τη δυνατότητα πα-
ραγωγής κονιαμάτων και πληρωτικών υλικών από την επεξεργασία των απορριμμάτων εξό-
ρυξης και παρουσίασε ολιγόλεπτη ταινία από την εξόρυξη και επεξεργασία των μαρμάρων. 

Τέλος, η κ. Ε. Χάγιου, Μηχ. Μεταλλείων – Μεταλλουργός, αναφέρθηκε στις δυνατότητες 
αξιοποίησης αργούντων λατομικών χώρων με στόχο την προστασία του περιβάλλοντος και 
την παράλληλη εξυπηρέτηση του ανθρώπου με ειδικές παρεμβάσεις. 

Ακολούθησε διάλογος, δόθηκαν από τους ομιλητές απαντήσεις και έγιναν τοποθετήσεις. 
Τις εργασίες της ημερίδας κάλυψε τηλεοπτικά η ΕΡΤ3 την οποία ευχαριστούμε θερμά. 
 

 


